
 
 

Styrelsemöte 21 maj 2018 

 
Närvarande: 

1. Sekreterare Hugo Svensson 
2. Marknadsföringsansvarig Rebecca Byström 
3. Samordnare Josef Elveskog 

 
1. Mötets öppnande. Mötet öppnas av Rebecca Byström i ordförandens frånvaro. 
2. Föregående protokoll. Styrelsen går igenom protokollet från det föregående 

styrelsemötet den 2 maj. Den återkoppling (i sällskap med andra synpunkter) som har 
kommit rörande de då behandlade momenten redovisas nedan: 
1) Stadgerevideringen 

Vid ungdomsrådets senaste möte gick rådet tillsammans med Josef och Linnéa 
från stadsdelsförvaltningen igenom förslaget till nya instruktioner för rådet, och 
rådet kom med några synpunkter. Gruppledare från stadsdelsnämndens partier 
har sedan tittat på förslaget och de hade några mindre ändringsförslag. 
Ungdomsrådet samtycker till förslag på ändringar. 

2) Humlanhusets aktiviteter 
Humlanhuset har skickat in uppgifter om sina aktiviteter till ungdomsrådet som 
sedan ska marknadsföra dessa på sin Instagram-sida. Ungdomsrådet efterlyser 
också förslag på aktiviteter från allmänheten och har fått in tre sådana; 
- Pingisturnering 
- Klättring i Solna 
- Grillkväll 
Dessa lämnas till Josef, för att sedan vidarebefordras till Humlanhuset. 

3) Framtida marknadsföring  
Josef och Hugo går en ”kurs” med Rebecca i hur man lägger upp information om 
sommar-aktiviteter på ungdomsrådets Instagram-sida i enlighet med grafisk 
praxis. 

4) Järvabevakning 
Till planeringen läggs det att styrelsen skall äta lunch ihop. 

5) Vår-aktivitet  
Våravslutningsmötet som tidigare var inplanerat till 7/6 flyttas preliminärt till 30/5. 
Tillställningen ska ske på en restaurang som Rebecca väljer. 

6) Ungdomsforum 
Hugo berättar kort om ungdomsforumet den 8/5. 

3. Remissåterkoppling. Efter en genomgång fann ungdomsrådet att dokumentet 
fossilfri organisation 2030 är bra utformat. 

4. Genomgång av debatt-artiklar. Ungdomsrådet går igenom debatt-artiklar från elever 
som fått demokratilektioner på Engelbrektsskolan och väljer ut några artiklar med 
tydlig anknytning till Östermalm och till sådant som stadsdelsnämnden har rådighet 
över. Följande ämnen lyftes i de utvalda artiklarna: 
- En fritidsgård där ungdomar kan vara på fritiden efterlyses i artikeln ”Fritidsgårdar 

på Östermalm” och i andra artiklar höjs liknande röster. Ungdomsrådet anser att 
Humlanhuset behöver marknadsföra sin verksamhet mer effektivt men också 
utveckla den genom att tillsätta en arbetsgrupp med ansvar för utveckling och att 
involvera ungdomar i verksamhetsutformandet. 

- Gym för ungdomar är något som efterfrågas för att få stillasittande ungdomar i 
rörelse. Dessa gym ska också finnas inomhus vid händelse av ogästvänligt väder. 



- Fler sommarjobb är något som förespråkas i artikeln ”Ännu fler lättillgängliga 
sommarjobb”. Syftet är att unga ska få nyttiga erfarenheter i arbetslivet och 
sysselsättas. Ungdomsrådet föreslår att nämnden ska titta närmare på saken. 

Artiklarna bifogas till protokollet. 
5. Mötet avslutas. Mötet avslutas. 

 
Bilaga 
Utvalda debatt-artiklar från elever på Engelbrektsskolan. 
 
Kommande möten: 

1) Våravslutningsmöte 30/05: 17.30 (Ospecificerad plats) 

2) Järvabevakning 11/06: 15.30 (Soltrappan på Odenplan) 

3) Politikermöte 12/06 eller 13/06, synnerligen preliminärt 

4) Styrelsemöte 05/09: 17.30 (Humlanhuset), preliminärt 

 
 
In fidem 

Hugo Svensson 

23 maj 2018 

 

Vidimerande 

 
___________________________ 
Hugo Svensson 
Sekreterare 
 
___________________________ 
Josef Elveskog 
Justerare 
 
 












